

FAU-møte 15. sept 2025

1. Godkjenning av innkalling
2. Valg av referent – Per-Magnus
3. Velkommen til nye FAU-representanter; *introduksjonsrunde, hva vi fikk til forrige skoleår og hvilke arbeidsgrupper vi ser for oss dette kommende året.*
4. Nytt fra skolen v/ rektor: *Rektor forteller om at skolen har tatt imot to førsteklasse, som er godt i gang (bl.a. brukes pedagogikken; «lek som læringsarena»), 4. trinn slått sammen fra tre til to klasser – evaluering viser, at det, alt i alt, har vært en vellykket prosess. Økonomisk er det trangt i sektoren, og trangere skal det bli, men Berg er godt drevet og har en ryddig økonomisk situasjon. Det er mye for sent-komming på Berg, noe skolen ønsker å ta enda mer tak i (samtidig som det er forståelse for at dette i noen tilfeller må forstås i en større sammenheng, f.eks. skolevegring). For første gang begynte skoleåret med at klassekontakter og FAU-representanter møttes for å snakke om kommende skoleår. Evalueringen tyder på at dette er nyttig og en praksis som bør videreføres.*
5. Arbeidsgruppene – fokus fremover og bemanning
 - a. **Inkluderings-gruppen** (tidligere gruppen som arrangerte disco for 5.-7.)
 - i. Formål: Bestemme seg for om det fortsatt skal arrangeres disco, og ev ta ansvar for gjennomføringen? I tillegg jobbe med inkludering i bredere forstand
 - ii. Medlemmer: Jens-Oscar 6A, Silje 3A, Silje 7A, Tiril 1B
 - b. **Trafikk- og sykkel-gruppa** (tidligere trafikk-gruppa)
 - i. Formål: videreføre arbeidet med hjerte-sone (trafiksikkerhet i regi av kommunen), der det fremover må avklares (avgrenses) hvilke av alle mulige initiativer som følger av å være med på Hjertesone som Berg skal gå videre med (f.eks. gå-kampanje, sykkel-kampanje, trafikk-

vakter, etc.). Skal også sette sykkel på agendaen, som var et tema i fjor, men som da ikke fikk plass.

- ii. Medlemmer: Silje 2B, (Tiril litt i starten), Marthe 3B, Anne-Signe 7B

c. Skjerm-gruppa

- i. Formål: følge opp arbeidet som er gjort (undersøkelsen, diskusjons-guiden, mm), der prosessen med å utarbeide en visjon for Berg er en sannsynlig arbeidsoppgave (slik svært mange andre Oslo-skoler nå har utarbeidet)
- ii. Medlemmer: Sigrid 2A, Simen 1A, Anders/Christian 5A, Ingvild 6B, Julius 5C, Helle 5B

d. Berg skoles venner

- i. Formål: de «vanlige arbeidsoppgavene», som er 17. mai, juletre, m.m. Videre er det viktig å synliggjøre arbeidet BSV gjør, og jobbe med å få inn midler som kommer skolen og barna til gode.
- ii. Medlemmer: (3 utenfor FAU), Ingvild 6B, Ingrid 2C, Einar 4B og 6C
- iii. Trenger å få inn 5. trinn pga arrangere 17. mai,

6. Driftsstyret og SMU

SMU er nå avviklet. Tiril og Christine er representanter i DS ut året, Einar vara for Tiril, Silje 3A melder seg som vara for Christine. Saker og temaer som ble drøftet i forrige møte er de samme som rektor informerte om (se pkt. 3)

- 7. Valg av arbeidsgrupper for representanter som ikke er til stede på dagens møte: sendes mail til dem etter møtet, der de kan komme med ønsker. Valg av FAU-leder for to neste år: Per-Magnus fortsetter, Silje Schala blir nest-leder.
- 8. Diverse innkomne saker: er kommet inn flere «mindre» saker eller ting det kan være nyttig å drøfte i FAU, men pga tid ble dette flyttet til neste møte.

9. Planlagte møter fremover:

Mandag 20. okt kl 18.00 – 20.00

Mandag 24. nov kl 18.00 – 20.00

Mandag 19. jan kl 18.00 – 20.00